

## 幼兒繪畫 Painting

? 查詢 Enquiry : 2783 3618 (劉先生 Eddie Lau)

**發掘**小孩繪畫興趣、提升小孩創意空間、透過圖畫表達內心世界，基礎繪畫技巧訓練、正確執筆方法、各類圖形及圖案之基本線條。

Develop your children's interest in drawing and raise their creativity as well as their ability in expressing their inner self. The course will be about the basic drawing skills of shapes and lines and the correct way of holding the paintbrush.

! 備註 Remarks : 學員需自備 A3 畫簿、鉛筆及顏料 - 蠟筆 / 粉彩 / 木顏色  
Students are required to prepare an A3 sketchbook pencil and paint

課程編號 Course Code	導師 Tutor	日期 (除外) Date(Exemption)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.41A.18001	陳傑松	14/4/18 - 19/5/18	六 Sat	1000 - 1100	6	620	4 - 7	1/F	12
4904.41A.18002				1100 - 1200					
4904.41A.18003				1500 - 1600					
4904.41A.18004		26/5/18 - 30/6/18		1000 - 1100	620				
4904.41A.18005				1100 - 1200					
4904.41A.18006				1500 - 1600					

## 水彩畫班 Watercolor

? 查詢 Enquiry : 2783 3618 (劉先生 Eddie Lau)

**這**課程是為已經有一定繪畫基礎，並希望進一步掌握水彩畫技巧的學生而設，在課程開始階段，學生們將學習水彩畫的基本技巧，並進行單色繪畫練習，隨後學習如何使用調色板，進行冷暖對比色等繪畫練習。

! 備註 Remarks : 學員須自備 A3 畫簿、水彩顏料、大中小畫筆及色碟

課程編號 Course Code	導師 Tutor	日期 (除外) Date(Exemption)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.41B.18001	陳傑松	14/4/18 - 19/5/18	六 Sat	1600 - 1700	6	620	6 歲或以上 6 or above	1/F	12
4904.41B.18002		26/5/18 - 30/6/18							



## 兒童素描班 Sketching

? 查詢 Enquiry : 2783 3618 (劉先生 Eddie Lau)

**此**課程適合對美術有一定興趣的兒童，以深入淺出的方法教授基礎的素描技巧。使兒童掌握不同繪畫物料技巧及了解其特性，每期會變換繪畫方式，包括鉛筆素描、木顏色素描、油粉彩繪畫等，使兒童在美術方面有更全面的發展，亦使他們在繪畫中獲得更多的趣味。

This course teaches sketching techniques in a progressive manner. To let children understand the characteristics of different drawing materials and master the skills through practices, drawing media will shift from pencils to colour pencils and to oil pastels throughout the sessions. This helps children to have an all-round development in art, and adds fun to sketching.

! 備註 Remarks : 學員需自備畫簿 (A4 Size)、顏料 (素描鉛筆 / 木顏色 / 蠟筆 / 粉彩) 及擦膠  
Students are required to prepare their own A4 sketchbook, paints (sketching pencils, colour pencils or oil pastels) and eraser.

課程編號 Course Code	導師 Tutor	日期 (除外) Date(Exemption)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.41C.18001	陳傑松	14/4/18 - 19/5/18	六 Sat	1400 - 1500	6	620	8 歲或以上 8 or above	1/F	12
4904.41C.18002		26/5/18 - 30/6/18							